
Rondvraag fractie PvdA 15 juni 2020 

 

Onderwerp: plan Aveskamp 

 

 

De kavels op Plan Aveskamp zijn onlangs uit de verkoop gehaald vanwege de interesse van de 

Zevenster om de nieuwbouw wellicht daar te vestigen in plaats van op de huidige plek. Het is echter 

al weer een geruime tijd stil. We hebben daarover de volgende vragen: 

 

1. Kan de wethouder aangeven wat de actuele stand van zaken is met betrekking tot het plan 

Aveskamp? Zit er een deadline op de opdracht aan de Konot? 

 

 

2. En zolang er niets gebeurd daar, word dan de boerderij en de omringende gronden 

onderhouden? Dit zodat er geen onveilige situaties ontstaan? 

 


